
 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για την 

κα. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 

Θέμα: «Σε κρίση ο Αθλητισμός στα νησιά- πάνω από τα μισά ποδοσφαιρικά Σωματεία της 

Δωδεκανήσου δεν έχουν καταφέρει να εγγραφούν στο Μητρώο» 

 

Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου καταθέτει προς την κα. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού, ως 

Αναφορά, την από 12/10/22 επιστολή της Ένωσης Ποδοσφαιρικών Σωματείων Δωδεκανήσου στην 

οποία περιγράφονται τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν τα νησιωτικά Σωματεία κατά τη 

διαδικασία εγγραφής στο Μητρώο. Η ΕΠΣ Δωδεκανήσου, τέλος σημειώνει, πως η διαδικασία 

εγγραφής στο Μητρώο δεν λαμβάνει υπόψη τα ιδιαίτερα χαρακτηριστικά και ιδιαιτερότητες της 

Νησιωτικότητας, με αποτέλεσμα πάνω από τα μισά Σωματεία να έχουν μείνει εκτός, ενώ  ζητά την 

παρέμβαση του Υπουργείου επί του θέματος.  

Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

Αθήνα, 13 Οκτωβρίου 2022 

 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

Σαντορινιός Νεκτάριος  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:
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